
Temeljna delegacija je srčika
delegatskega sistema

Rezultat našega dela, poslovnega ali družbenega, so tudi odnosi. Če
so ti urejeni, potem je tudi delo samoupravnih organov in družbeno-
političnih organizadj v delovni organizatiji navadno dobro. Tako
meni Vlado Sčeglovski, predsednik XXI. konference delegacij za zbor
združenega dela naše občinske skupščine, sicer pa tehnični vodja \
Emoninem tozdu Elektronski cenler, s katerim smo se pogovarjali o
delu te konference.

Prosim vas, predstavile naj-
prej vašo konferenco delegacij?

Naša konferenca združuje 15
temeljnih delegacij. Vsi tozdi, ki
so vključeni v našo konferenco,
so iz sozda Emona, v njih pa je
zaposleno 3500 delavcev. V
skupščini imamo dve delegatski
mesti. Ker smo vsi iz Emone.
imamo podobne interese, vendar
se navadno na sejah k besedi
oglašajo bolj tisti, ki jih tema.

uvrščena na dnevni red zaseda-
nja zbora, bolj zanima; tako je na
primer kmetijstvo pritegnilo de-
legate iz Tovarne močnih krmil.

Nekateri menijo, da se na
dnevnih redih sej občinske
skupščine znajdejo predvsem za-
deve, ki delegatov ne zanimajo;
včasih tudi zato ne, kerna odloči-
lev lahko premalo vplivajo, po
drugi stntni pa vprašanja, ki Ijudi

rcsnično žulijo, na dnevni red do-
stikrat niso uvrščena.

Tako pestra konferenca, kot je
naša, saj zajema turizem, kmetij-
slvo, trgovino, finančne službe,
vedno najde nekaj, kar je zani-
mivo vsaj ze eno temeljno dele-
gacijo. Seveda, če pa gledaš sebe
le kot posameznika, te najbolj
zanima tisto, kar te vsak dan pri-
zadenc. Tudi na naši konferenci
kdo postavi tako vprašanje. Jaz
mu poiem rečem takole: Kaj pa
si tovariš storil ti? Si to vprašanje
postavil v svoji temeljni delega-
ciji? Zadeve se morajo natnreč
najprej reševati v temeljnih de-
legacijah, na konferenci je vse
skupaj že post festum, saj se se-
stanemo le tri do štiri dni pred
sejo skupščine. In če temeljne
delegacije v mesecu dni niso ure-
dile problema, potem tudi na seji
konference to ni mogoče.

lz vašega pripovedovanja je
moč razbrati, da so temeljne de-
legacije, ki sestavljajo vašo kon-
ferenco, zelo delavne?

Če bi jih pohvalil, bi to zve-
nelo preveč pristransko. Upam
pa si trditi, da je delo konference
v tem mandatnem obdobju bolj-
še, kot je bilo v prejšnjem.
Morda vpliva na to sestava dcle-
gacij ali pa dejstvo, da se delegati
srečujemo tudi še drugače, na
primer na delovnih mestih, pri
malici. Uspešnost dela pa je od-
visna tudi od pomoči samou-
pravnih organov in strokovnih
služb. Nekatere naše temeljne
delegacije so res zelo delavne,
kar se vidi tudi po dialogih na
konferenci.

Delo konference je uspešno le,
čedobrodelajotudi temeljne de-
legacije. V nasprotnem primeru
je vse. kar govorimo na konfc-
rencah, namenjeno le temu, da
zadostimo formalizmu. Ljudje,
ki prihajajo na seje in nikoli nič
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ne rečejo, najbrž o stvareh tudi
nimajo svojega rnnenja. Zato
raje vidim, da se nekdo na seji
konference razjezi in potern
stvar razčistimo, kot da nikoli nič
ne reče. Zadeve je treba urejati
sproti. Če na konferenci ne naj-
demo odgovora, ga iščemo drug-
je.

Se delegati redno udeležujejo
scj konference? Nimate težav s
sklepčnostjo?

Seje skušam voditi kot pogo-
vor z delegati. Pričakujem seve-
da, da delegat gradivo pozna. Iz
gradiva i/luščim, kje je poanta
vsakokratnega zasedanja skupš-
čine in o tisti točki dnevnega reda
se potem pogovarjamo tudi uro
ali dve, če je treba; formalne za-
deve pa le preletimo. Na seji nas
je vedno 13 ali 14. Ko se delegat
vrne z zasedanja zbora, sc pogo-
vorimo tudi o tem, kaj se je tam
dogajalo. Na seje konference
obcasno vabimo tudi vodilne de-
lavce sozda Emona in predstav-
nike družbenopolitičnih organi-
zacij.

Se vaši delegati na seji zbora
zdnižedega dela večkrat oglasijo
k besedi?

Morda bi se morali, ker smo
kar močna konferenca, na skupš-
činskih sejah večkrat oglašati.
Vendar uspešnosti dela konfe-
rence ne gre meriti po tem, koli-
kokrat se kdo oglasi na zaseda-
nju skupščine. Uspešnost dela je
trcba meriti v tozdu. Se pa oc!
časa do časa seveda oglasimo. Ko
so bili na dnevnem redu kmetij-
stvo, trgovina, stanovanjska
gradnja. smo imeli pripombe.
Takrat pošljemo na scjo delega-
ta, ki se na to področje spozna.

D. J.


